
Gezondheidscrisis 
 

De huidige crisis in kinderbescherming, geestelijke gezondheid en volksgezondheid vraagt om 

onmiddellijke en ingrijpende maatregelen. Het is tijd om nieuwe, innovatieve benaderingen serieus te 

overwegen en te implementeren om het welzijn van de bevolking te verbeteren. Laten we 

samenwerken om een einde te maken aan onterecht uit huis geplaatste kinderen, suïcide, depressie, 

rook- en alcoholverslaving, en de gevaren van mRNA-vaccins. Alleen door proactief en vastberaden te 

handelen, kunnen we een gezondere en rechtvaardigere samenleving creëren voor iedereen. 
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1.675 door de Raad van de Kinderbescherming onterecht uit huis geplaatste kinderen 

Sinds 2012 worden kinderen onterecht uit huis geplaatst en dit vind tot op de dag van vandaag nog 
steeds plaats! Volgens een onderzoek van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd (IGJ) en de Inspectie 
Justitie en Veiligheid (Inspectie JenV) zijn er 1.675 kinderen uit huis geplaatst in de periode van 2015 
tot 2020 in verband met de financiële problemen veroorzaakt door het toeslagenschandaal en waren 
eind 2021 555 kinderen nog steeds niet herenigd met hun ouders. Uit een nota van het Ministerie van 
Financiën die dateert van 30 november 2022 blijkt bovendien dat in de periode van de 
toeslagenproblematiek 413 kinderen van gedupeerden zijn overleden.  

Dat zijn kinderen die onterecht zijn weggerukt uit het gezin en die nooit meer terug zullen keren!  

"Meer dan 1.675 kinderen die slachtoffer zijn in het toeslagenschandaal zijn sinds 2015 door de 
rechter uit huis geplaatst. Dit is het topje van de ijsberg van groot menselijk leed voor ouders en 
kinderen. De zogenaamde vrijwillige uithuisplaatsingen zijn niet meegenomen, en uithuisplaatsingen 
voor 2015 ook niet; het gaat om duizenden kinderen extra. Dit leed komt bovenop schrijnende 
armoede, dwangmaatregelen, huisuitzettingen, dakloosheid, depressies en meer. De rechtsstaat is 
voor deze mensen geen schild geweest maar een gehaktmolen. Verhalen van deze ouders en kinderen 
gaan door merg en been, zo liet de enquête zien die de ouders zelf hielden. Een mega-invordering van 
de Belastingdienst werkt als een sneeuwbal: schulden, huisuitzettingen, stress, emoties — en dan de 
Staat die je kinderen afpakt, soms met meerdere politieagenten. Sommige ouders weten al jarenlang 
niet waar hun kind is, of mogen maximaal af en toe een uurtje contact hebben", aldus Pieter Omtzigt 

"Dan de brandbrief van de rechters. Die maakt pijnlijk duidelijk hoe de bescherming van de burger 
door de rechtsstaat door het ijs is gezakt. Door geldgebrek en capaciteitsproblemen worden levens 
verwoest. Zelfs terwijl we hier met de minister spreken, kan een kind nog altijd bij zijn of haar ouders 
worden weggehaald zonder goede onderbouwing. Kan de minister toezeggen dat er orde op zaken 
wordt gesteld en op welke termijn dat gebeurt? Want in de laatste brief, die van gisteren, staat dat er 
contact wordt gezocht, maar er wordt geen enkele termijn bij genoemd. 

Het leed dat de overheid deze mensen heeft aangedaan is zo groot, zo lelijk en zo veel omvattend dat 
geen enkele vorm van compensatie passend is. Het onvermogen van het kabinet om daar recht aan te 
doen is ronduit beschamend. Ik neem aan dat het kabinet niet alleen excuses voor zijn eigen falen 
aanbiedt, maar nu ook echt werk gaat maken van het herstellen van de band tussen deze ouders en 
hun kinderen", aldus Khadija Arib 

"Ik mag het gerust zeggen: Ik heb zo'n bloedhekel gekregen aan de Raad van de Kinderbescherming en 
de hele jeugdbescherming. En de ellende is je kunt niet zonder ze, want iemand moet het doen. Maar 
de mensen die er werken, de arrogantie, het bemoeien met het verwoesten van levens", aldus de 
Rijdende Rechter. 

Ook uit eigen ervaring weet ik dat de Raad van de Kinderbescherming niet functioneert. Onderzoek 
doen ze op de verkeerde momenten, ze luisteren maar naar de helft van het verhaal en ze volgen 
domweg procedures. Gezond verstand is ver te zoeken. 

In mijn tijd als Manager Productmanagement en Marketing bij Brink Trekhaken was ik 
verantwoordelijk voor de procedures en de doorlooptijd van de ontwikkeling van trekhaken. Nee, dat 
zijn geen mensen, maar principes overstijgen dat. Maak mij Minister van Volksgezondheid en ik los 
deze ellende op. 

https://www.nu.nl/binnenland/6200062/aantal-uit-huis-geplaatste-kinderen-van-toeslagenouders-toegenomen-tot-1675.html
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/kinderen-overleden.jpg
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/kinderen-overleden-v2.jpg
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/pieter-omtzigt.mp4
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/arib.mp4
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/ssstik-io_niet_zo_jeugdzorg_1716390621848.mp4
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-22-vws-curriculum-vitae-youri-hazeleger.pdf


4 
 

 

Bron: https://www.nu.nl/binnenland/6200062/aantal-uit-huis-geplaatste-kinderen-van-

toeslagenouders-toegenomen-tot-1675.html  

  

https://www.nu.nl/binnenland/6200062/aantal-uit-huis-geplaatste-kinderen-van-toeslagenouders-toegenomen-tot-1675.html
https://www.nu.nl/binnenland/6200062/aantal-uit-huis-geplaatste-kinderen-van-toeslagenouders-toegenomen-tot-1675.html
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800.000 Nederlanders met depressie 
 

In Nederland zijn er maar liefst 800.000 mensen die dagelijks vechten tegen depressie. De impact van 

deze aandoening op hun leven, relaties en werk is verwoestend. En het wordt nog erger: een 

verontrustende 8,2% van alle ziektedagen wordt veroorzaakt door depressie, waardoor het duidelijk is 

dat dit een ernstig volksgezondheidsprobleem is dat we niet kunnen negeren. 

Ongeveer 485.000 Nederlanders leven met suïcidale gedachten volgens 113 Zelfmoordpreventie. 

Jaarlijks worden er naar schatting 40.000 zelfmoordpogingen ondernomen en sterven 5 mensen 

gemiddeld per dag. Dit zijn alarmerende cijfers die aangeven dat er dringend actie nodig is om levens 

te redden en mensen te ondersteunen in hun donkerste momenten. 

Aan de huidige cijfers te zien werkt de huidige aanpak niet. Het voorschrijven van antidepressiva lijkt 

misschien een snelle oplossing, maar het brengt enorme uitdagingen met zich mee. Wetenschappelijk 

inzicht toont aan dat deze medicijnen niet altijd effectief zijn. Ze genezen de onderliggende problemen 

niet en kunnen ernstige bijwerkingen veroorzaken. Bovendien ervaren veel mensen 

ontwenningsverschijnselen wanneer ze proberen te stoppen met antidepressiva, wat het gebruik 

ervan nog complexer en riskanter maakt. 

Wanneer we praten over behandelingen voor depressie en angst, is geduld en doorzettingsvermogen 

cruciaal. Antidepressiva hebben vaak 2-4 weken nodig voordat ze effect hebben. De werking tegen 

paniek en angst begint meestal pas na 4 weken, en soms zelfs pas na 8-12 weken. Maar wat als je wilt 

stoppen met deze medicijnen? Daar ligt het probleem. Artsen geven vaak geen duidelijke richtlijnen 

over hoe je veilig kunt stoppen, wat kan leiden tot langdurige afhankelijkheid en mislukte 

stoppogingen. 

Het is alarmerend dat ongeveer 50% van de mensen grote moeite heeft met stoppen vanwege intense 

ontwenningsverschijnselen. Deze symptomen zijn ernstig en lijken sterk op de klachten die ze hadden 

voordat ze met antidepressiva begonnen. Griepachtige symptomen, slaapproblemen, maag-

darmklachten, gevoelens van elektrische schokken, tintelingen, angst, somberheid, en prikkelbaarheid 

kunnen allemaal terugkeren. 

In 1938 synthetiseerde Sandoz Pharmaceuticals in Zwitserland, voor het eerst LSD. LSD bleek bij een 

microdosis al geest activerend te werken. Sandoz begon met het onderzoeken van LSD als hulpmiddel 

voor de behandeling van aandoeningen zoals depressie en angststoornissen. De ontdekking van LSD 

leidde tot verdere onderzoeken naar psychedelische verbindingen en hun effecten op de geest, wat 

uiteindelijk de basis legde voor het opkomende onderzoek naar psychedelische therapie en de rol 

ervan in de geestelijke gezondheidszorg. 

LSD staat bekend als een tripmiddel, maar dat is alcohol ook. Als je een half krat bier leeg drinkt, dan 

zie je de wereld ook niet meer hetzelfde als daarvoor. De reguliere dosering die recreatief wordt 

toegepast staat gelijk aan overmatig drinken. Met een dosis van 10 microgram kunnen mensen 

gewoon functioneren. Denk aan werken en sporten. Bovendien hoef je LSD niet dagelijks en maanden 

lang te slikken zoals antidepressiva. 

Antidepressiva verstoort het natuurlijke proces door het heropnemen van serotonine te remmen. LSD 

zorgt ervoor dat het lichaam het natuurlijke gelukshormoon serotonine gaat aanmaken. Het sluit dus 

aan bij een natuurlijk proces. De werking van dit medicijn is dus fysiologisch anders. 

Bovendien zorgt LSD ervoor dat je het half lege glas leert zien als een half vol glas. Het verhoogt 

namelijk de connectiviteit in de thalamus. Dat is het orgaan in je hersenen dat onder andere 

https://www.google.com/search?q=depressie+800.000&sca_esv=7dcd546513c970a8&sxsrf=ADLYWII9SNsIrUv6G6-M6A4oDcrrhnsBPA%3A1715719073738&source=hp&ei=octDZtOkKr2N9u8PsMKpyA0&iflsig=AL9hbdgAAAAAZkPZscA2F3CyBcfmGF2GAYePkY9nmrf5&oq=depressie&gs_lp=Egdnd3Mtd2l6IglkZXByZXNzaWUqAggAMgQQIxgnMgoQIxiABBgnGIoFMgQQIxgnMggQABiABBixAzIIEAAYgAQYsQMyCBAAGIAEGLEDMggQABiABBixAzIFEAAYgAQyBRAAGIAEMgUQABiABEjMElAAWKsMcAJ4AJABAJgBaKABlAeqAQM5LjK4AQPIAQD4AQGYAg2gAsAHwgIKEAAYgAQYQxiKBcICDhAAGIAEGLEDGIMBGIoFwgILEC4YgAQYsQMYgwHCAgsQABiABBixAxiDAcICERAuGIAEGLEDGNEDGIMBGMcBwgIMEAAYgAQYQxiKBRgKwgILEC4YgAQYxwEYrwHCAg0QLhiABBjHARgKGK8BwgIQEC4YgAQYsQMY0QMYxwEYCsICDRAAGIAEGLEDGIMBGArCAhAQLhiABBjRAxhDGMcBGIoFwgIKEC4YgAQYQxiKBcICDRAAGIAEGLEDGEMYigWYAwCSBwQxMC4zoAf5Zw&sclient=gws-wiz
https://www.113.nl/sites/default/files/113/113%20in%20media/Factsheet_pogingen_final_09042024_PDF%20(3).pdf
https://overnu.nl/problemen-met-antidepressiva/
https://www.farmacotherapeutischkompas.nl/bladeren/groepsteksten/serotonineheropnameremmers__selectief
https://richtlijnen.nhg.org/standaarden/depressie
https://doi.org/10.1016/j.addbeh.2018.08.027
https://www.knmp.nl/media/374
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betrokken is bij emoties en bewustzijn. Een persoon met depressieve gedachten is -1. LSD geeft het 

gevoel van geluk dat is +1. Dat is samen 0, toch? 

 

 

Bron: https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/geestelijke-gezondheidszorg/aanpak-

depressie#:~:text=In%20Nederland%20leven%20800.000%20mensen,belangrijk%20probleem%20voo

r%20de%20volksgezondheid. 

 

  

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/geestelijke-gezondheidszorg/aanpak-depressie#:~:text=In%20Nederland%20leven%20800.000%20mensen,belangrijk%20probleem%20voor%20de%20volksgezondheid
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/geestelijke-gezondheidszorg/aanpak-depressie#:~:text=In%20Nederland%20leven%20800.000%20mensen,belangrijk%20probleem%20voor%20de%20volksgezondheid
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/geestelijke-gezondheidszorg/aanpak-depressie#:~:text=In%20Nederland%20leven%20800.000%20mensen,belangrijk%20probleem%20voor%20de%20volksgezondheid
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1.900.000 Nederlanders met een tabakverslaving 
 

Volgens het RIVM oftewel het Ministerie van Volksgezondheid is tabak na heroïne het meest 
verslavend en brengt tabak na crack en heroïne de meeste schade toe aan het individu. Roken 
verhoogt vooral het risico op allerlei vormen van kanker. Maar ook op andere ernstige aandoeningen, 
zoals longaandoeningen, hart- en vaatziekten, maagzweren en de ziekte van Crohn. Bovendien kan 
roken een ongunstig effect hebben op het verloop van een ziekte. Jaarlijks veroorzaakt roken naar 
schatting 19.000 nieuwe kankergevallen. 

Volgens KWF Kankerbestrijding verhoogd roken het risico op: alvleesklierkanker, 
baarmoederhalskanker, blaaskanker, borstkanker, keelkanker, longkanker, maagkanker, mondkanker 
en lipkanker, nierkanker, slokdarmkanker en strottenhoofdkanker.  

Volgens het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) is de prijs voor tabak vanaf 2017 t/m 2022 met 
bijna 30% gestegen. Volgens het CBS overleden in 2022 47.592 mensen als gevolg van kanker, 
waarvan jaarlijks tussen de 10.000 en 10.500 mensen aan longkanker. 86% van deze overlijdens zijn 
volgens KWF Kankerbestrijding het gevolg van roken. Met het Nationaal Preventieakkoord wil de 
Rijksoverheid samen met andere organisaties toe naar een rookvrije generatie in 2040. 

Volgens de Nationale Drug Monitor rookte in 2022 18,9% van de Nederlandse bevolking wel eens, 
waarvan 13,1% dagelijks. Volgens Jellinek roken mensen omdat het licht stimuleert, concentratie 
verhoogd, ontspant en zelfvertrouwen verhoogd. 

 

Cannabis 

Volgens het Ministerie van Volksgezondheid is cannabis veel minder schadelijk en minder verslavend 
dan tabak (RIVM) en is cannabis zelfs een medicijn (Bureau van Medicinale Cannabis). 

Medicinale cannabis wordt nu voorgeschreven bij pijn, spierkrampen en spiertrekkingen bij multiple 
sclerose (MS) of ruggenmergschade, misselijkheid, verminderde eetlust, vermagering en verzwakking 
bij kanker en aids, misselijkheid en braken als gevolg van medicatie of bestraling bij kanker, hiv-infectie 
en aids, langdurige pijn van neurogene aard (oorzaak zit in het zenuwstelsel) bijvoorbeeld door 
beschadiging van een zenuwbaan, fantoompijn, aangezichtspijn of chronische pijn die blijft bestaan na 
het genezen van gordelroos, tics bij het syndroom van Gilles de la Tourette en therapieresistent 
glaucoom. 

Hier kan bijvoorbeeld zelfmoordpreventie en depressie aan worden toegevoegd, want volgens het 
Nederlands Tijdschrift van Geneeskunde en het Ministerie van Volksgezondheid (Bureau van 
Medicinale Cannabis) is THC in cannabis verantwoordelijk voor het gevoel van euforie. 
Zelfmoordgedachte is -1. Gevoel van euforie is +1. Dat is samen 0, toch?  

Tabak is dus veel verslavender en schadelijker voor de gezondheid dan cannabis. Volgens het 
Ministerie van Volksgezondheid (Bureau voor Medicinale Cannabis) kun je medicinale cannabis roken 
als een joint, maar kun je de schadelijke effecten van het roken voorkomen door een vernevelaar of 
een verdamper te gebruiken. 

Vaporizers zijn normaalgesproken slecht omdat nicotine en andere schadelijke stoffen, vaak in hogere 
dosis wordt geconsumeerd en omdat het een olie is die wordt verwarmt. THC één van de werkzame 

https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf
https://www.rivm.nl/tabak/hoe-ongezond-is-roken#:~:text=Roken%20verhoogt%20vooral%20het%20risico,het%20verloop%20van%20een%20ziekte.
https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/83131NED/table?ts=1715100330816
https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/82899NED/table
https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/7233/table?ts=1715100372625
https://www.kwf.nl/waar-kun-je-kanker-van-krijgen
https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/belastingplan/burgers/accijns-tabak-en-alcohol
https://www.nationaledrugmonitor.nl/tabak-laatste-feiten-en-trends/#:~:text=Volwassenen&text=In%202022%20rookte%2018%2C9,het%20percentage%20rokers%20verder%20gedaald.
https://www.jellinek.nl/informatie-over-alcohol-drugs/drugs/tabak-nicotine/
https://www.cannabisbureau.nl/patienteninformatie/vernevelaar#:~:text=Vernevelaars%20leiden%20hete%20lucht%20van,medicinale%20cannabis%20in%20de%20vernevelaar.
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stoffen in cannabis die pas wordt geactiveerd nadat het wordt verwarmt en kan worden gegeten of 
geïnhaleerd. 

Van blowen, dat wil zeggen het roken van tabak met cannabis, wordt je stoned en inactief. Van het 
verdampen van cannabis wordt je high. Dit kan gepaard gaan met het gevoel van euforie. Bovendien 
werkt THC geest activerend en CBD pijnstillend en ontstekingsremmend. 

Volgens artikel 5 lid 2 van de Opiumwet en artikel 1 lid 1 van de Geneesmiddelenwet is het toegestaan 
om cannabis als medicijn te gebruiken en is de definitie van een medicijn een geneesmiddel dat helpt 
bij het genezen of voorkomen van een ziekte, gebrek, wond of pijn bij de mens. Volgens Bijlage 1 van 
de Regeling alcohol, drugs en geneesmiddelen in het verkeer is het toegestaan om met een 
concentratie van 3,0 microgram THC per liter bloed te rijden. Maar volgens het Ministerie van Justitie 
en Veiligheid is THC-concentratie in het bloed geen consistente voorspeller voor verminderde 
rijvaardigheid. Er zijn namelijk verschillende factoren van invloed op de werking van medicijnen. Denk 
hierbij aan gewenning, die na enkele weken of maanden kan optreden, het tijdsinterval van het 
gebruik, de manier van inname of de impact van de onderliggende aandoening op een persoon. Het is 
daarom volgens het Ministerie van Justitie en Veiligheid onmogelijk om met al deze individuele 
factoren rekening te houden (ah-tk-20212022-1165).  

De speekseltester, waar de Politie mee is uitgerust sinds de inwerkingtreding van de wet drugs in het 
verkeer in 2017, is een preselectiemiddel. Dit middel kan worden ingezet naast een psychomotorische 
test of een oog- en spraakfunctietest. De speekseltest laat zien of er sporen van drugs in het speeksel 
aanwezig zijn en geeft een indicatie of de grenswaarde daarmee overschreden wordt. Na een 
positieve speekseltest is bloedonderzoek, dat op z’n minst 1,5 uur duurt, nodig om na te gaan of de 
wettelijk gestelde grenswaarde daadwerkelijk overschreden is en hoe hoog die overschrijding exact is. 
De resultaten laten maanden op zicht wachten en tot die tijd krijgt de bestuurder 24 uur rijontzegging. 
Het bloedonderzoek dient als wettig bewijs voor rijden onder invloed, de speekseltest niet. In 2021 
heeft de politie wegens reguliere contractafloop de speekseltester opnieuw aanbesteed en in het 
najaar van 2021 in gebruik genomen. In de aanbesteding is gezocht naar een zo betrouwbaar 
mogelijke test. Zowel de speekseltester die de politie in gebruik heeft op dit moment, als de eerdere 
speekseltester voldoen volgens onafhankelijke beoordeling van het RIVM aan de daaraan gestelde 
vereisten met betrekking tot nauwkeurigheid en betrouwbaarheid. Voor het gebruik van de 
speekseltest door de Politie is het voorschrift van de leverancier van de testen leidend, aldus de 
het Ministerie van Justitie en Veiligheid.  

Volgens het Instituut Verantwoord Medicijngebruik is het bij dagelijks medicinaal gebruik toegestaan 
om met Cannabis Sativa (Bedrobinol en Bedica) te rijden. Met uitzondering van de eerste twee weken. 
Geneesmiddelen uit categorie II hebben een licht tot matig negatieve invloed op de rijvaardigheid. De 
invloed op de verkeersveiligheid kun je vergelijken met een alcoholpromillage in het bloed van 0,5 tot 
0,8 g/l (0,5–0,8‰).  

Politie Nederland stelt het gebruik van Cannabis vast aan de hand van een speekseltest DrugWipe S. 
Deze detecteert de actieve substantie van THC in speeksel vanaf 0,005 microgram per milliliter. Dit 
maakt deze test ongeschikt om vast te stellen of de grens van 3,0 microgram THC per liter bloed vast 
te stellen.  

Wanneer iemand medicinale cannabis gebruikt, kan de speekseltest positief uitvallen, zelfs nadat de 
effecten van de actieve stof THC zijn afgenomen. Dit komt doordat de inactieve metaboliet THC-
COOH, die ontstaat na de afbraak van THC in het lichaam, langdurig in het bloed en speeksel aanwezig 
kan blijven. Hoewel de effecten van THC op de rijvaardigheid na enkele uren kunnen afnemen, kan 
THC-COOH nog dagen tot weken na consumptie detecteerbaar blijven in het speeksel. Dit kan leiden 

https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2023-09-12&g=2023-09-12
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0021505&hoofdstuk=I&artikel=1&z=2024-01-01&g=2024-01-01
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0039687&bijlage=1&z=2022-07-01&g=2022-07-01
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0039687&bijlage=1&z=2022-07-01&g=2022-07-01
https://wetten.overheid.nl/BWBR0039687/2022-07-01
https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/kamervragen/detail?id=2021D50789&did=2021D50789
https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/kamervragen/detail?id=2021D50789&did=2021D50789
https://www.rijveiligmetmedicijnen.nl/medicijn/775
https://www.securetec.net/en/products/saliva-drug-test-drugwipe/
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tot een positieve speekseltest, zelfs wanneer de persoon op het moment van de test geen actieve THC 
meer in zijn systeem heeft.  

Tijdens een verkeerscontrole voert de politie een speekseltest uit op de bestuurder. Als de 
speekseltest positief is, moet de bestuurder mee naar het politiebureau voor verdere controle.  

Op het politiebureau is de bestuurder verplicht om mee te werken aan een bloedonderzoek. Een 
dienstdoende arts wordt vervolgens opgeroepen om bloed af te nemen bij de bestuurder. Tijdens het 
verblijf op het politiebureau wordt de bestuurder ondervraagd door de Politie. Dit verhoorproces kan 
enkele uren in beslag nemen en is bedoeld om meer informatie te verkrijgen over het medicijngebruik 
van de bestuurder en de omstandigheden rondom de verkeersovertreding.  

Na de bloedafname wordt de bestuurder meestal weer vrijgelaten en mag de bestuurder 24 uur niet 
rijden. Het bloedmonster wordt vervolgens naar een laboratorium gestuurd voor analyse. De 
resultaten van dit onderzoek kunnen enkele maanden op zich laten wachten.  

Na ontvangst van de resultaten van het bloedonderzoek bepaalt het Openbaar Ministerie (OM) de 
vervolgstappen. Dit kan onder meer het instellen van vervolging, het opleggen van boetes of andere 
juridische maatregelen omvatten, afhankelijk van de uitkomsten van het onderzoek.  

Als blijkt dat de concentratie THC meer dan 3,0 microgram per liter bloed is, vraagt het OM om een 
doktersverklaring of recept in te dienen waaruit blijkt dat het gaat om medicinale cannabis. Als de 
hoeveelheid THC in het bloed overeenkomt met de hoeveelheid die in het recept staat, krijg iemand 
geen straf. Als er meer THC in het bloed zit dan wat iemand krijgt voorgeschreven in het recept, 
bepaalt het OM welke straf iemand krijgt. Dat kan een boete zijn of een periode rijontzegging.  

De speekseltest DrugWipe S wordt vaak gebruikt om te bepalen of er drugs in het systeem van een 
bestuurder aanwezig zijn. Echter, deze test is niet geschikt om nauwkeurig te meten of de 
concentratie THC in het bloed de wettelijke limiet overschrijdt. Dit komt doordat de speekseltest geen 
directe indicatie geeft van de exacte hoeveelheid THC in het bloed.  

Vervolgens, wanneer een speekseltest positief uitvalt voor drugs, wordt de bestuurder vaak gevraagd 
om mee te werken aan een bloedonderzoek op het politiebureau. Dit bloedonderzoek is echter een 3 
tijdrovend proces en de resultaten ervan worden niet direct beschikbaar. Dit kan leiden tot 
vertragingen en onzekerheid, vooral in situaties waarin er sprake is van een mogelijke acute 
bedreiging van de rijveiligheid.  

Het Ministerie van Veiligheid en Justitie benadrukt dat de concentratie THC in het bloed geen 
betrouwbare indicator is voor de invloed ervan op de rijvaardigheid. Dit betekent dat zelfs als de THC-
concentratie boven de wettelijke limiet uitkomt, er nog steeds geen sprake hoeft te zijn van 
verminderde rijvaardigheid als gevolg van het gebruik van medicinale cannabis. Kortom, de combinatie 
van een positieve speekseltest, gevolgd door een bloedonderzoek en de daaropvolgende wachttijd op 
de resultaten, kan leiden tot juridische complicaties en mogelijke gevolgen voor de rijbevoegdheid van 
de bestuurder. Dit geldt zelfs als het medicinale cannabisgebruik legitiem en voorgeschreven is.  

Volgens het Bureau voor Medicinale Cannabis (BMC) is Cannabis Sativa een medicijn en kunnen de 
schadelijke effecten van het roken worden vermeden door cannabis te inhaleren met een vernevelaar. 
Daarom verzoek ik de Politie geen metingen meer te verricht op het gebied van THC in het speeksel of 
het bloed om de rijvaardigheid vast te stellen indien een doktersverklaring voor medicinale cannabis 
wordt overhandigd, maar in plaats daarvan conform Artikel 5 van de Wegenverkeerswet 1994 het 

https://www.cbr.nl/nl/onveilig-rijgedrag/nl/rijden-met-medicinale-drugs
https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/kamervragen/detail?id=2021D50789&did=2021D50789
https://www.cannabisbureau.nl/patienteninformatie
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0006622&hoofdstuk=II&paragraaf=1&artikel=5&z=2024-01-01&g=2024-01-01
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gedrag van de bestuurder conform Artikel 160 lid 5 van de Wegenverkeerswet 1994 psychomotorisch 
te testen om te oordelen en de veiligheid op de weg te handhaven. 

 

Bron: https://www.kwf.nl/waar-kun-je-kanker-van-krijgen 

• Metingen op het gebied van THC 
• Helpt THC-wietolie tegen kanker? 

 

  

https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0006622&hoofdstuk=IX&artikel=160&z=2024-01-01&g=2024-01-01
https://www.kwf.nl/waar-kun-je-kanker-van-krijgen
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-14-rijden-onder-invloed-van-thc-3.pdf
https://www.maxmeldpunt.nl/recht/vrijdag-op-tv-helpt-thc-wietolie-tegen-kanker/
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6.500.000 Nederlanders met alcoholisme 
 

Alcohol is kankerverwekkend. Volgens KWF Kankerbestrijding is het risico op kanker al hoger bij één 
glas per dag en neemt het risico toe naar mate je meer drinkt. Volgens de Nationale Drug Monitor 
drinkt een alarmerende 44,0% van de Nederlandse bevolking alcohol volgens de richtlijn. Dat betekent 
dat mannen gemiddeld 2 glazen per dag drinken en vrouwen gemiddeld 1 glas per dag. Dit betekent 
dat 6.500.000 Nederlanders dagelijks alcohol drinken. 

Volgens het RIVM oftewel het Ministerie van Volksgezondheid is alcohol in vergelijking tot 18 andere 
middelen het een na meest giftige middel, staat het op positie 6 qua verslaving, staat het op plek 3 van 
sociale schade en is alcohol het op één na meest schadelijke middel voor de bevolking. 

Volgens de Nationale Drug Monitor gefinancierd door het Ministerie van Volksgezondheid dronk 
43,5% in 2022 dagelijks 1 glas alcohol en waren 22,8% van de mensen in de leeftijdsklasse 18-19 jaar 
zware drinkers.  

Volgens het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) zijn in 2022 1.058 als gevolg van alcohol gebruik 
overleden en stierven 47.592 mensen als gevolg van kanker.  

Volgens een rapport van VeiligheidNL vonden in 2022 naar schatting 23.900 Spoed Eisende Hulp-
behandelingen plaats wegens een ongeval of geweldpleging. Dit was vijf procent van alle SEH-
bezoeken. 

Volgens De Gezondheidsraad oftewel het Ministerie van Volksgezondheid leidt alcohol gebruik tot een 
verhoogd risico op aandoeningen aan de hersenen, lever, maag en hart en vaten. Voor vrouwen geldt 
bovendien dat hoe meer glazen je drinkt, hoe hoger het risico op borstkanker. 

Het belangrijkste punt is dat je weet dat één glas alcohol per dag de kans op kanker vergroot en hoe 
meer alcohol je drinkt des te groter de kans op kanker. Het is belangrijk dat je voor jezelf zorgt en dat 
je schade herstelt door bijvoorbeeld te sporten of te vasten. 

Volgens wetenschappelijk publicatie met de titel Lysergic acid diethylamide (LSD) for alcoholism: 
meta-analysis of randomized controlled trials toonde LSD significante voordelen bij het verminderen 
van alcoholgebruik en -misbruik. De bestrijding van alcoholisme leidt tot minder gevallen van kanker, 
minder gevallen van kanker leidt tot meer gezondheid. Meer gezondheid en LSD leiden tot gevoelens 
van geluk. 

 

https://www.kwf.nl/waar-kun-je-kanker-van-krijgen
https://www.nationaledrugmonitor.nl/kerncijfertabel-gezondheidsenquette/
https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf
https://www.nationaledrugmonitor.nl/alcohol-laatste-feiten-en-trends/
https://opendata.cbs.nl/statline/#/CBS/nl/dataset/7233/table?ts=1711113760716
https://open.overheid.nl/documenten/cb232a26-f4ab-4bd9-a5c9-4b081b9161f0/file
https://www.gezondheidsraad.nl/documenten/adviezen/2006/12/18/richtlijnen-goede-voeding-2006#:~:text=De%20Gezondheidsraad%20geeft%20aan%20degenen,maag%20en%20hart%20en%20vaten.
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/books/NBK99377/
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/books/NBK99377/
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Bron: https://www.nationaledrugmonitor.nl/kerncijfertabel-gezondheidsenquette/ 

 

  

https://www.nationaledrugmonitor.nl/kerncijfertabel-gezondheidsenquette/
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Verbod op mRNA 

Op 05-03-2023 publiceerde emeritus hoogleraar Experimentele Immunologie aan de Universiteit 
Utrecht, Pierre Capel, een video op zijn kanaal waarin hij waarschuwt voor de gevaren van mRNA-
vaccins. 

Op 03-11-2023 publiceerde de National Library of Medicine (NLM), de Amerikaanse medische 
bibliotheek die biomedische informatie beheert een wetenschappelijke studie over de gevaren van 
mRNA met de titel Ignored dangers of the COVID-19 injections. 

Daarin wordt gewaarschuwd voor het mRNA vaccin van Pfizer-BioNTech oftewel Comirnaty 
BNT162b2. De wetenschappelijk publicatie wijst op de bijwerkingen van dit product. De directe 
effecten zijn onder meer een toename van myocarditis, encefalitis, plotselinge dood bij volwassenen, 
en een stijging van sterfgevallen bij gevaccineerde kinderen en zuigelingen, evenals complicaties zoals 
verspreiding van het virus door gevaccineerden. Maar de vertraagde effecten zijn het meest 
zorgwekkend. 

Pfizer's biodistributiestudie toonde aan dat het nanolipide dragermateriaal met mRNA zich niet 
beperkte tot de injectieplaats, maar zich verspreidde door het hele lichaam. Het concentreerde zich 
vooral in de eierstokken, beenmerg, en endotheelcellen langs bloedvaten, met hoge concentraties in 
organen zoals de lever, milt, hart, en nieren, en in mindere mate in de hersenen. Bovendien bleek de 
drager zelf giftig en ontstekingsbevorderend. 

Er is bezorgdheid over de agressieve ontwikkeling van atherosclerose door ontsteking van 
endotheelcellen. Deze vaccins ondermijnen DNA-herstelmechanismen en kunnen zelfs de groei van 
kanker bevorderen. 

Op 08-04-2024 blijkt uit een peer-reviewed studie, een studie die grondig door experts is 
gecontroleerd, dat de kankersterfte in Japan steeg in 2021-2022, mogelijk gerelateerd aan mRNA-
vaccinatiecampagnes. Oorzakelijk verband wordt niet vastgesteld, maar wel onderzocht. Mogelijke 
mechanismen zijn de combinatie van mRNA-vaccincomponenten met kankerprocessen.  

Ook vormt de aanwezigheid van het onnatuurlijke element N1-methyl-pseudouridine (m1Ψ) in de 
corona mRNA vaccins een mogelijk risico voor kanker. 

Dr. Angus Dalgleish is professor aan het St George’s University Hospital in Londen, lid van het Royal 
College of doctors in Groot-Brittannië en Australië, lid van het Royal College of Pathologists and 
Medical Sciences, MD, PhD met 563 publicaties met meer dan 25.000 citaten en werkzaam als 
consulent-oncoloog. 

In een interview met Dr. John Campbell rapporteert hij dat bij een aantal van zijn melanoompatiënten 
deze kanker plotseling uit remissie kwamen en weer actief werd. Uit zijn twintigjarige ervaring met 
melanoompatiënten wist hij dat dit soort plotselinge weer opkomende kankers na jarenlange remissie 
vaak met een onderdrukking van het aangeboren (“innate”) immuunsysteem samenvielen. Hij legt 
daarom het verband met mRNA-coronavaccinaties, die ook tijdelijk het aangeboren immuunsysteem 
zouden kunnen onderdrukken. Collega’s rapporteren een toename van het aantal explosieve 
colonkankergevallen bij jongeren, wat normaliter zeer zeldzaam is. 

Tijdens een interview van Dr Ryan Cole, patholoog en medisch directeur van Cole Diagnostics, een 
klinisch laboratorium in Idaho, Verenigde Staten, sprak hij de volgende woorden: 

https://www.pierrecapel.nl/
https://www.youtube.com/watch?v=GUbF8DkLWrI
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC10695344/
https://www.cureus.com/articles/196275-increased-age-adjusted-cancer-mortality-after-the-third-mrna-lipid-nanoparticle-vaccine-dose-during-the-covid-19-pandemic-in-japan#!/
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/38583833/
https://www.youtube.com/watch?v=PnJ5T1Enwq4
https://www.youtube.com/@Campbellteaching
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/turbo-borstkanker.mp4
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“Turbokanker is een nieuwe term die mensen wereldwijd gebruiken. Een collega van mij in Zweden 
heeft de term bedacht in één van haar publicaties. En wat zij zag als een borstpatholoog die veel 
borstkanker heeft gezien gedurende haar vele jaren praktijk. Ze merkte dat jonge vrouwen kanker 
ontwikkelden na de uitrol van de injecties en ze merkte op dat deze kankers agressiever waren en zich 
sneller verspreidden. Dus, turbokanker betekent gewoon een kanker die zich agressiever gedraagt dan 
hoe de meeste kankers in de wetenschap bekend staan over een bepaalde periode, en deze kankers, 
vanwege de ontregeling van de immuunresponsen en de onderdrukking van het immuunsysteem door 
deze op genen gebaseerde injecties - en vele andere mechanismen - groeien deze kankers die normaal 
gesproken onder controle zouden worden gehouden door het lichaam, onverwacht heel snel.” 

Aangezien uit een interview tussen Tijs van den Brink en het Ministerie van Volksgezondheid 
(Bijwerkingencentrum Lareb) blijkt dat het Lareb reeds op de hoogte is van overlijdens als gevolg van 
het COVID-19 vaccin, heb ik de Minister van Volksgezondheid dringend verzocht verzocht om, tot 
nader order, alles in het werk te zetten om het toedienen van mRNA-vaccins en mRNA-aanverwante 
medicatie per direct te stoppen. 

Tijs van den Brink 

“Want dat is natuurlijk wel het verhaal wat je aan de borreltafel veel hoort op het moment. Ik sprak 
van de week nog iemand die zegt van ja ik zie zoveel mensen overlijden, er moet iets zijn.” 

Lareb 

“Ja nou er zijn zeker mensen overleden door de vaccinatie. Dat dat kunnen we niet ontkennen. Dat 
zijn. Dat is ook onderzocht. Dat vinden we in Nederland door Lareb. We vinden dat internationaal.” 

Ik heb Lareb Bijwerkingecentrum, Tweede Kamerlid Wiebe van Haga van BVNL, Tweede Kamerlid 
Mirjam Bikker van ChristenUnie, de Voorzitter van het College ter Beoordeling van Geneesmiddelen 
Ton de Boer, de Directeur van de Gezondheidsraad Ingeborg de Wolf, Tweede Kamerlid Joost 
Eerdmans van JA21, Tweede Kamerlid Fleur Agema van de PVV, de Voorzitter van de  Raad voor 
Volksgezondheid & Samenleving Jet Bussemaker, het RIVM, Tweede Kamerlid Jimmy van Dijk van de 
SP, Hoofdredacteur van het Nederlands Tijdschrift voor Geneeskunde Marcel Olde Rikkert, de 
Ministere van Volksgezondheid, Welzijn en Sport Conny Helder, de Minister van Medische Zorg Pia 
Dijkstra en Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport Maarten van Ooijen op 24 april 
2024 reeds aangeschreven. Volgens Wiebe van Haga loopt de procedure. 

De farmaceutische industrie heeft flink geïnvesteerd in deze nieuwe technologie en wil meer 
producten maken met deze technologie. Het financiële belang van de farmaceutische industrie is 
groot, maar het belang van onze gezondheid is groter. Maak mij Minister van Volksgezondheid dan 
zorg ik ervoor dat het toedienen van producten met de mRNA-technologie tot nader order wordt 
verboden er zijn namelijk ook alternatieve technieken om te vaccineren. 

 

 

 

  

https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/lareb.mp4
https://www.cbg-meb.nl/onderwerpen/medicijninformatie-vaccinaties/coronavaccins
https://investors.modernatx.com/news/news-details/2023/Moderna-Expands-the-Field-of-mRNA-Medicine-with-Positive-Clinical-Results-Across-Cancer-Rare-Disease-and-Infectious-Disease/default.aspx
https://investors.modernatx.com/news/news-details/2023/Moderna-Expands-the-Field-of-mRNA-Medicine-with-Positive-Clinical-Results-Across-Cancer-Rare-Disease-and-Infectious-Disease/default.aspx
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/lareb.mp4
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-bijwerkingencentrum-lareb-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-bvnl-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-christenunie-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-christenunie-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-college-ter-beoordeling-van-geneesmiddelen-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-college-ter-beoordeling-van-geneesmiddelen-mrna.pdf
https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_op-basis-van-een-advies-van-de-gezondheidsraad-activity-7196511614110519296-BePW?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-ja21-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-ja21-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-pvv-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-raad-voor-volksgezondheid-en-samenleving-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-raad-voor-volksgezondheid-en-samenleving-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-rivm-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-sp-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-sp-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vereniging-nederlands-tijdschrift-voor-geneeskunde-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vws-helder-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vws-helder-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vws-dijkstra-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vws-dijkstra-mrna.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-04-24-vws-van-ooijen-mrna-1.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/haga.png
https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_het-maken-van-het-mrna-is-echt-makkelijk-activity-7193538733810348032-iMI9?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-22-vws-curriculum-vitae-youri-hazeleger.pdf


15 
 

900.000 Nederlanders met kanker 
 

Op dit moment leven ruim 900.000 mensen met kanker in Nederland. In 2022 en 2023 werd bij 
respectievelijk 126.000 en 128.000 nieuwe patiënten kanker vastgesteld. 

Vasten is niet eten en niet drinken. Tijdens het vasten komt naar een x aantal uur het natuurlijke 
proces autofagie op gang en volgens het op 10-07-2022 gepubliceerde wetenschappelijke onderzoek 
met de titel: Autophagy in health and disease: From molecular mechanisms to therapeutic target is 
autofagie eigenlijk een vriend is die ons lichaam beschermt tegen kanker door onze cellen gezond te 
houden! 

De publicatie beschrijft onder andere het volgende: 

Vroege initiatiestadia: In deze fase fungeert autofagie als een tumorsuppressor. Dit betekent dat het 
proces helpt bij het verwijderen van potentieel schadelijke stoffen en beschadigde organellen uit de 
cel. Hierdoor worden celbeschadigingen zoals DNA-mutaties voorkomen, wat bijdraagt aan het 
onderdrukken van tumorontwikkeling. 

Progressiefase: In deze latere fase van kankerontwikkeling werkt autofagie echter als een 
overlevingsmechanisme voor tumorcellen. Het helpt tumoren te overleven in een stressvolle micro-
omgeving, zoals bij beperkte voedingsstoffen of zuurstof. Dit kan ook bijdragen aan de resistentie van 
tumoren tegen therapieën. 

Autofagie is een proces in onze cellen dat als een soort schoonmaakdienst werkt. Het ruimt oude, 
beschadigde onderdelen van de cel op en helpt de cel gezond te houden. 

Wetenschappers hebben ontdekt dat bij sommige vormen van kanker, zoals borst-, eierstok- en 
prostaatkanker, er een probleem is met een gen genaamd BECN1, dat betrokken is bij autofagie. En 
daarom denken ze dat autofagie een goede rol speelt bij het voorkomen van kanker. 

Deze beschermende rol van autofagie komt doordat het helpt om de cel gezond te houden. Het helpt 
bij het repareren van beschadigingen aan het DNA van de cel, het verminderen van schade door stress 
en het voorkomen van overactivering van bepaalde stoffen die betrokken zijn bij ontstekingen. 

 

Dokters van Morgen 

In het AVROTROS-programma 'Dokters van Morgen' van oktober 2019 interviews Antoinette 
Hertsenberg twee Nederlandse artsen. Het gesprek verloopt als volgt: 

"Eigenlijk dat de mensen die gevast hebben en het volgehouden hebben het best te doen. De mensen 
die deels gevast hebben net wat minder en de mensen die niet gevast hebben nog weer iets minder. 
Dus daar zie je een lijn in." 
 
"Maar dit is fascinerend. Wat zegt dit nou?" 

"Nou, dit potentieel zegt dat we dit kunnen gebruiken in de kankertherapie. We hebben nog niet 
aangetoond dat het tot minder bijwerkingen leidt. Maar het lijkt er toch heel sterk op dat het effect 
van de chemotherapie groter is op de tumor. Dus het zou mij niks verbazen. We hebben 

https://iknl.nl/nieuws/2024/wkd2024-nieuwe-diagnoses
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/35845350/
https://npo.nl/start/serie/dokters-van-morgen/seizoen-4/vasten_1/afspelen
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vervolgonderzoek nodig om dit te bevestigen. Maar het zou mij niks verbazen als we dit kunnen 
gebruiken bij veel meer vormen van kanker." 

"Maar zou het nou zo kunnen zijn dat als je af en toe vast dat je lichaam kankercellen makkelijker kan 
opruimen?" 

"Ja, dat denk ik wel. Een soort reinigen. Ja, het is een soort reinigingskuur eigenlijk, vasten. En dat 
heeft dus hele gunstige effecten op de gezonde cellen van ons lichaam. En het heeft ongunstige 
effecten op tumorcellen. En daarom kunnen we dit gebruiken in de behandeling van kanker. Maar 
tegelijkertijd is regelmatig vasten voor mensen die gezond zijn een manier om je lijf gezond te houden. 
Want je ruimt gewoon af en toe de boel even op." 
 
"En was je nou als wetenschapper verbaasd? Want je hebt natuurlijk die vooronderzoeken met die 
muizen allemaal gelezen. Maar ben je dan toch nog oprecht verbaasd?" 

"Het werkt echt. Ja, dat hoopten we natuurlijk ook. Daarvoor hebben we hem ook opgezet. Maar het 
is echt heel erg mooi als je dat dan ook daadwerkelijk ziet in getal. Ja, wat mij betreft hadden we dat 
echt. Ik had dat echt. Toen ik die resultaten zag, toen dacht ik jeetje, het werkt dus ook. Het lijkt er ook 
bij mensen te werken." 
 
"Ik ben terug in Italië in de stad Genua bij de expert op het gebied van vasten, Valter Longo. Zeker met 
de recente resultaten van het onderzoek in Nederland ziet hij enorm veel potentie in vasten als 
medicijn. En elke drug komt met één of meerdere bijwerkingen." 
 
"Er is al een netwerk van misschien 15.000 dokters die fast & mimicking dieten beschrijven over de 
hele wereld. Of die recommenderen. Dus ja, ik denk dat er potentie is om dit veel groter te maken, 
zelfs in de volgende vijf jaar." 

Vasten zorgt ervoor dat minder kankerverwekkende middelen worden geconsumeerd. Denk 
bijvoorbeeld aan alcohol, rood vlees, tabak, zwaar bewerkt voedsel, mRNA-vaccins van Pfizer en 
Moderna, maar ook vervuiling van het kraanwater en dus koffie. Minder kankerverwekkende stoffen 
in het lichaam is minder stimulatie om kanker te ontwikkelen. 

Autofagie is bovendien een natuurlijke proces dat op gang komt na een x aantal uur vasten. Er komt 
dan een proces op gang dat oude en beschadigde cellen opruimt. Het is de natuurlijke 
schoonmaakploeg van je lichaam. 

 

LSD 

LSD helpt bij het leren vasten. LSD vermindert het hongergevoel en verhoogt het bewustzijn waardoor 
vasten makkelijker wordt gemaakt. Ik heb op 23-02-2024 het Ministerie van Volksgezondheid 
aangeschreven over de rol van vasten en op 03-05-2024 de Gemeente Ede aangeschreven om lokaal 
een project op te zetten. Maak mij Minister van Volksgezondheid, want dit kunnen we natuurlijk nu al 
testen. 

 

 

 

https://www.valterlongo.com/cancer/
https://joet.nl/geneesmiddel/vasten-tegen-kanker/
https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_depressie-kanker-borstkanker-activity-7193887244242350080-Fqmk?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://joet.nl/ziekte/kanker/rood-vlees-verhoogt-risico-op-kanker/
https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_tabak-roken-gezondheid-activity-7193664268439830529-5XBk?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://joet.nl/ziekte/kanker/ultra-bewerkte-voedingsmiddelen-verhogen-het-risico-op-kanker/
https://joet.nl/geneesmiddel/verbod-op-mrna/
https://joet.nl/geneesmiddel/verbod-op-mrna/
https://joet.nl/persoonlijke-groei/water/waterschapsbelasting-met-succes-aangevochten/
https://joet.nl/persoonlijke-groei/water/waterschapsbelasting-met-succes-aangevochten/
https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_vasten-autofagie-kwf-activity-7192499045569867776-J4_m?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-02-23-woo-verzoek-007-vws-vasten.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-03-overheid-gemeente-ede-maatregelen-ter-bevordering-van-de-volksgezondheid-1.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-22-vws-curriculum-vitae-youri-hazeleger.pdf
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Bron: https://iknl.nl/nieuws/2024/wkd2024-nieuwe-diagnoses 

  

https://iknl.nl/nieuws/2024/wkd2024-nieuwe-diagnoses
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7.500.000 Nederlanders met overgewicht 
 

Volgens het Ministerie van Volksgezondheid hadden in 2023 7,5 miljoen Nederlanders overgewicht. 
Volgens het op 12 januari 2023 op PubMed gepubliceerde wetenschappelijke onderzoek met de 
titel: Obesity and Cancer: A Current Overview of Epidemiology, Pathogenesis, Outcomes, and 
Management. 

Dit onderzoek toont aan dat overgewicht het risico op diverse soorten kanker aanzienlijk verhoogt. 
Vooral drie van de moeilijkst te behandelen kankersoorten, namelijk alvleesklier-, slokdarm- en 
galblaaskanker, zijn sterk geassocieerd met overgewicht. Daarnaast is er ook een verhoogd risico voor 
de twee meest voorkomende kankersoorten, namelijk borst- en darmkanker. 

Een uitgebreide review van 204 onderzoeken heeft aangetoond dat het kankerrisico met 9% stijgt 
voor rectumkanker bij mannen en met maar liefst 56% voor kanker van het galwegstelsel bij elke 
toename van 5 kg/m² in BMI. Voor vrouwen die nooit hormoonvervangingstherapie hebben gehad, 
neemt het risico op borstkanker na de menopauze met 11% toe voor elke 5 kg die ze in hun volwassen 
leven aankomen. Het risico op endometriumkanker stijgt zelfs met 21% voor elke 0,1 toename in de 
taille-heupverhouding. 

Volgens de NOS willen veel mensen afvallen met behulp van een medicijn, maar wil de fabrikant van 
het medicijn dat niet. LSD helpt bij het leren vasten. LSD vermindert het hongergevoel en verhoogt het 
bewustzijn waardoor vasten makkelijker wordt gemaakt. 

 

 

  

https://www.vzinfo.nl/overgewicht/volwassenen#:~:text=In%202023%20had%2050%25%20van,bij%20mannen%20dan%20bij%20vrouwen.
https://d.docs.live.net/aa49d66c637cda8f/Documents/Joet/%E2%82%AC%207.000.000/A%20Current%20Overview%20of%20Epidemiology,%20Pathogenesis,%20Outcomes,%20and%20Management
https://d.docs.live.net/aa49d66c637cda8f/Documents/Joet/%E2%82%AC%207.000.000/A%20Current%20Overview%20of%20Epidemiology,%20Pathogenesis,%20Outcomes,%20and%20Management
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC9857053/
https://nos.nl/artikel/2492055-afvallen-met-diabetesmedicijn-producent-wil-het-niet-maar-verdient-er-goed-aan
https://www.google.com/search?q=nih+gov+lsd+apetite&sca_esv=e64847923d62ab53&sxsrf=ADLYWIKnnVsOWkJk2koXgi62bNVJmUEs4A%3A1716397866787&source=hp&ei=KidOZsKCLf2O9u8P68KMQA&iflsig=AL9hbdgAAAAAZk41OloaJUuhVgKKl9nvHgrQmLKZMQiT&ved=0ahUKEwjCv4-p4KGGAxV9h_0HHWshAwgQ4dUDCBc&uact=5&oq=nih+gov+lsd+apetite&gs_lp=Egdnd3Mtd2l6IhNuaWggZ292IGxzZCBhcGV0aXRlMgcQIxiwAhgnMggQABiABBiiBDIIEAAYgAQYogQyCBAAGIAEGKIESPMqUABYvClwAHgAkAEAmAGHAaAB6wyqAQQxNC41uAEDyAEA-AEBmAIRoALyC8ICBBAjGCfCAgoQABiABBhDGIoFwgIOEAAYgAQYsQMYgwEYigXCAhEQLhiABBixAxjRAxiDARjHAcICCxAAGIAEGLEDGIMBwgIOEC4YgAQYsQMYgwEYigXCAhYQLhiABBixAxjRAxhDGIMBGMcBGIoFwgIIEAAYgAQYsQPCAgsQLhiABBixAxiDAcICBRAAGIAEwgIIEAAYgAQYywHCAgYQABgWGB7CAggQABgWGB4YD8ICBRAhGKABwgIEECEYFZgDAJIHBDEzLjSgB7B7&sclient=gws-wiz
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Slimste jongetje van de klas 
 

In 1938 synthetiseerde Sandoz Pharmaceuticals in Zwitserland voor het eerst LSD. In 1971 werd 
het Psychotrope Verdrag in Wenen onder auspiciën van de Verenigde Naties (VN) aangenomen. Het 
doel van dit verdrag was om internationale samenwerking te bevorderen bij de regulering van 
psychoactieve stoffen waaronder LSD en het voorkomen van misbruik en illegale handel. Echter 
op pagina 2, in de preambule, van dit verdrag wordt gesteld dat de beschikbaarheid voor medische en 
wetenschappelijke toepassingen niet onnodig moet worden beperkt.  

In 1989 werd de koppeling naar het Psychotrofen Verdrag opgenomen in de Nederlandse 
Opiumwet. Artikel 2 van de Opiumwet verbiedt het om LSD te maken, verkopen, leveren, vervoeren 
en in voorraad te hebben. Dit maakt het onmogelijk om LSD legaal voor medische toepassingen te 
gebruiken. Artikel 5 lid 2 van de Opiumwet biedt echter wel de mogelijkheid om middelen van de 
Opiumwet zoals LSD legaal te mogen gebruiken voor eigen geneeskundig gebruik. Volgens artikel 3c 
lid 1, 4 lid 1 en 5 lid 2 mag LSD bij algemene maatregel van bestuur op recept worden voorgeschreven 
voor daartoe aangewezen toepassingen door daartoe aangewezen instellingen. 

Volgens de wetenschappelijke publicatie Therapeutic Use of LSD in Psychiatry: A Systematic Review of 
Randomized-Controlled Clinical Trials vertonen klassieke hallucinogenen in het algemeen en LSD in het 
bijzonder zeer lage fysiologische toxiciteit, zelfs bij zeer hoge doses, zonder enig bewijs van organische 
schade of neuropsychologische tekortkomingen [1, 2], die geassocieerd worden met het gebruik 
ervan. LSD wordt daarom beschouwd als één van de veiligste psychoactieve recreatieve stoffen 
[3, 4, 5, 6, 7]. 

LSD wordt tijdens onderzoeken aan honderden patiënten toegediend en volgens de Nationale Drugs 
Monitor gebruiken circa 65.000 Nederlanders LSD recreatief. Volgens het RIVM, het adviesorgaan van 
het Ministerie van Volksgezondheid, scoort LSD een nul op het gebied van verslaving en is LSD de helft 
minder schadelijk dan alcohol. 

Hoe kan het dan dat LSD het gevoel van geluk geeft en niet verslavend is? Dat komt onder andere 
doordat het tot wel 2 uur kan duren voordat iemand iets ervaart en omdat het gevoel 12 uur lang kan 
aanhouden. Dit maakt het middel minder toegankelijk om vaak te nemen. 

Het Europees Medisch Agentschap (EMA) dat geneesmiddelen voor de Europese markt goedkeurt 
heeft op 07-05-2024 een bijeenkomst gehouden waarin het potentieel van psychedelica zoals LSD in 
de geestelijke gezondheidszorg werd besproken. 

LSD is niet meer te patenteren, omdat lang geleden is ontdekt. Geneesmiddelenfabrikanten zich 
focussen op het ontwikkelen en verkopen van gepatenteerde geneesmiddelen hebben honderden 
miljoenen geïnvesteerd in alternatieve producten die ze tegen een topprijs exclusief kunnen verkopen. 
Die zijn niet gebaat bij een middel dat hun winsten negatief beïnvloed. 

Het AMC heeft wel vaker zelf medicijnen gemaakt. Dit betekent dat het Ministerie van 
Volksgezondheid de regels kan aanpassen, het middel kan inkopen en op recept beschikbaar kan 
maken om daarmee honderdduizenden Nederlanders te helpen. 

Laten wij nou het slimste jongetje van de klas zijn. Want LSD zorgt niet alleen voor een verhoging van 
het bewustzijn, het zorgt ook voor neuroplasticiteit. Hierdoor kun je zelfs makkelijker leren. "LSD 
increased the impact of the strength of initial learning", zegt het resultaat van het wetenschappelijke 
publicatie met de titel Effect of lysergic acid diethylamide (LSD) on reinforcement learning in humans 

https://www.sandoz-pharmaceuticals.ch/
https://wetten.overheid.nl/BWBV0003922/2023-11-13
https://zoek.officielebekendmakingen.nl/trb-1989-129
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=2&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=3c&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=3c&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=4&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0001941&artikel=5&z=2024-04-16&g=2024-04-16
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/8213692
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/6384428
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/23438502
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/21036393
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/25922421
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/21256914
https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/23542091
https://www.nationaledrugmonitor.nl/psychedelica-laatste-feiten-en-trends/
https://www.nationaledrugmonitor.nl/psychedelica-laatste-feiten-en-trends/
https://www.rivm.nl/bibliotheek/rapporten/340001001.pdf
https://www.linkedin.com/posts/european-medicines-agency_mentalhealth-psychedelics-innovation-activity-7188553291646083073-dkq5?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://nos.nl/artikel/2261147-amc-mag-eigen-medicijn-bereiden-maar-wel-anders
https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC10600934/
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Weet je wat ook leuk is. Tijdens de coronaperiode werd samenscholing verboden, werden we van 
elkaar gescheiden en mochten we geen handen geven. Een boost voor afstandelijkheid. LSD is een 
middel dat helpt bij het helen van emotioneel trauma en verhoogt het gevoel van verbondenheid. 

We hebben natuurlijk te maken met allerlei regels die moeten voorkomen dat kankerverwekkende 
mRNA-vaccins aan mensen worden toegediend, maar die blijken niet te werken. Bovendien leveren 
geneesmiddelenfabrikanten antidepressiva die ook langs alle regels en procedures komen, maar 
zoals Bram Bakker oud-psychiater zei: “De farmaceuten leveren lapmiddelen, geen geneesmiddelen.” 

Laten WIJ nou het slimste jongetje van de klas zijn door dit mogelijk te maken. We hebben hier niet te 
maken met een innovatief mRNA vaccin waar scherpe laagjes grafietoxide de cellen van je lichaam 
penetreren en het lichaam codes afgeeft om overmatig eiwitten te produceren. We hebben hier te 
maken met een molecuul net zoals water een molecuul is. En die molecuul dat ervoor zorgt dat het 
lichaam het natuurlijke gelukshormoon serotonine aanmaakt. Net als je telefoon die ervoor zorgt dat 
je lichaam dopamine gaat aanmaken. Een molecuul dat al sinds 1938 werd misbruikt en enkel is 
verboden vanwege de potentie van misbruik. 

Ik heb op 14-05-2024 Tweede Kamerlid Mirjam Bikker van de ChristenUnie en psychiater Esther van 

Fenema hier reeds over geïnformeerd inzake de thema’s drugs en suïcide preventie. Ik heb op 15-05-

2024 het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport reeds aangeschreven om LSD te registeren 

als geneesmiddel. 

 

https://www.linkedin.com/posts/youri-hazeleger-974768255_truemanshow-brambakker-psychiatrie-activity-7197237408336068608-VoHC?utm_source=share&utm_medium=member_desktop
https://www.christenunie.nl/nl/mirjambikker
https://www.linkedin.com/in/esther-van-fenema-041119172/
https://www.linkedin.com/in/esther-van-fenema-041119172/
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-15-vws-medische-toepassingen-van-lsd.pdf
https://media-01.imu.nl/storage/joet.nl/25559/2024-05-15-vws-medische-toepassingen-van-lsd.pdf

